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P R O T O K O Ł  Nr  LV/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  

z dnia 31 lipca  2018r.  
 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 14.00 – 16.30 
 
Ad. 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu  
Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 
Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec. 
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 
Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 
niezbędne materiały, czyli zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad 
oraz projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  
Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 
uczestniczyło 14 radnych co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 
Radny nieobecny Pan Patryk Szczygieł. 
 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad  
 
Burmistrz MiG Ogrodzieniec Pan Andrzej Mikulski wniósł o wprowadzenie pod 
obrady dodatkowych dwóch projektów uchwały :  

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2018 – 

2032 

2. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej w 

Mokrusie od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec. 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany w porządku 
obrad . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za” - 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie- zmiany w porządku obrad zostały przyjęte  
 
Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr LIV/2018 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 29 czerwca 

2018r.  

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i przychodów  w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Mokrusie od osób fizycznych na rzecz Gminy Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów w Ogrodzieńcu oraz nadania jej 

statutu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu budżetu obywatelskiego Gminy Ogrodzieniec. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Fugasówka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Giebło. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Giebło Kolonia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Gulzów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Kiełkowice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Mokrus. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Ryczów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Ryczów Kolonia. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Podzamcze. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Żelazko. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości tj. działki nr 945 położonej w Podzamczu na czas oznaczony do 

trzech lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Spółdzielni 

Mieszkaniowej HUTNIK na rzecz Gminy Ogrodzieniec nieruchomości położonej w 

miejscowości Ogrodzieniec. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

przejętej w formie darowizny nieruchomości oznaczonej numerem 187/17, położonej w 

obrębie Giebło. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XLI/318/2017 z dnia 29 sierpnia 2017 

roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

23. Podjęcie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec 

na lata 2018 – 2032. 

24. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje i zapytania Radnych. 

25. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  

26. Wnioski i oświadczenia.  

27. Zamkniecie obrad. 

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu nr LIV/2018 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 29 

czerwca 2018r.  

 

Protokoł nr LIV/2018 z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 29 czerwca 2018r. 
został przyjęty przez radnych bez uwag.  
Wynik głosowania:  
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Głosów „Za”  - 15 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się„ -0 
 

 

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania Radnych.  

 
Radna Grażyna Gołuchowska w imieniu mieszkańców Podzamcza zwróciła się o 
naprawę dróg gminnych, które są w złym stanie technicznym. Liczne ubytki, koleiny. 
Po opadach deszczu błoto i kałuże uniemożliwiające normalne korzystnie z dróg. 
Chodzi o ulice: Zwycięstwa, Krótką, Skałkową, Dąbrowskiego. Są to niewielkie 
odcinki ulic.  
Mieszkańcy odnogi ul. Zuzanka po prawej stronie ulicy Zuzanki posesje nr 5, nr 9 
proszą też o remont ulicy. W opłakanym stanie jest dojazd do posesji nr 10 przy ul. 
Birowskiej. Mieszkańcy ul. Zuzanka zgłaszają, że kierowcy nie przestrzegają znaku 
ograniczenia prędkości do 40 km/godz. Jeżdżą bardzo szybko od strony Bzowa. 
Proszą o założenie progu zwalniającego, aby bezpiecznie chodzić tą ulicą.  
 
Radna Wioletta Baran – Zwracam się z prośbą o przycięcie gałęzi drzew wokół 
lampy oświetlenia ulicznego, usadowionej na działce gminnej nr 135 w Mokrusie przy 
ul. Leśnej. 
Zwracam się z prośbą o wskazanie właścicielowi działki 5/1 w Mokrusie wzdłuż ul. 
Dąbowej o uporządkowanie ww. działki. Działka stwarza zagrożenie pożarowe. 
Wniosek składam na prośbę mieszkańców działek sąsiednich. 
 
Radny Zygmunt Podsiadło zgłosił następujące zapytania:  
Co z programem rozwoju turystyki w gminie Ogrodzieniec? 
Co ze studium? 
Co z zabytkową kapliczka przy ul. Zamkowej? 
Co z oświetleniem na drodze do Zamku? 
Co z poprawą widoczności przejść dla pieszych? ( koło remizy w Podzamczu i na ul. 
Partyzantów) 
Na drodze między Podzamczem a Ogrodzieńcem przy nowym chodniku nie 
wykoszona trawa  i są śmieci. 
Co z termomodernizacją remizy OSP w Podzamczu? 
 
Radny Zbigniew Fabiańczyk zgłosił interpelacje w sprawie: 
- remontu dróg gminnych w Gieble, 
- remontu dworku w Gieble. 
 
Radna Anna Pilarczyk Sprycha zgłosiła następujące interpelacje; 
 
1. Panie Burmistrzu w związku z dalszymi obawami rodziców i społeczeństwa z 

miejscowości Ogrodzieniec wnioskuje, aby dzieci z Ogrodzieńca nie musiały 
dojeżdżać i żeby warunki nauczania były zgodne z wprowadzoną Reformą 
Oświaty, zapewniającą dzieciom edukacje od klasy I-VIII w budynku najbliższemu 
miejsca zamieszkania, w jak najlepszych warunkach (...) szczegółowa treść 
wystąpienia do wysłuchania w nagrania z sesji na stronie internetowej gminy w 
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bip-ie lub do odczytania w złożonych przez radną pisemnych interpelacjach  
załączonych do niniejszego protokołu. 

Wobec powyższego składam wniosek w następującym zakresie: 
Dlaczego gmina nie realizuje w pełni prawa oświatowego zapewniającego dzieciom 
naukę w 1 budynku najbliżej miejsca zamieszkania? 
Dlaczego Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec Dariusz Ptaś w nagraniu sesji 31 
marca 2017r. 1 godzina 50 sekund nagrania wprowadził w błąd rade miejską, 
manipulując , że ta wadliwa uchwała to początek do dalszych zmian, że od czegoś 
trzeba wyjść? 
Dlaczego nie podjęto kolejnej uchwały tak aby szkoła w Ogrodzieńcu nie była filią od 
I-IV, tylko szkoła  tak jak szkoła w Ryczowie i Gieble I-VIII klas? 
Od kiedy to koncepcja kandydata na stanowisko dyrektora ma moc wyższego 
szczebla niż decyzje rady i wola społeczeństwa? 
Czy w innych jednostkach gminnych tez koncepcje konkursowe decydują o 
zarządzaniu placówkami? 
Proszę o udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wniosek na piśmie i na łamach 
Gazety Ogrodzienieckiej. 
 
2. Panie Burmistrzu w związku z moją interpelacją z dnia 29.06.2018r. i otrzymaną 

odpowiedzią pozwoliłam sobie podsumować koszty inwestycji Strefa Aktywności 
Gospodarczej i wyliczyć wydatki do dnia dzisiejszego 
8.130.496,52zł.(...)szczegółowa treść wystąpienia do wysłuchania w nagrania z 
sesji na stronie internetowej gminy w bip-ie lub do odczytania w pisemnych 
interpelacjach złożonych przez radną i załączonych do niniejszego protokołu.  

Wobec powyższego składam wniosek w następującym zakresie: 
Dlaczego Gmina nie przyjęła od Górażdży S.A. terenów nieodpłatnie? 
Dlaczego Gmina nie skorzystała z prawa pierwokupu nieruchomości w momencie, 
gdy Górażdże dokonywały sprzedaży prywatnemu przedsiębiorcy? 
Jaka była kwota sprzedaży nieruchomości przez Górażdże prywatnemu właścicielowi 
w momencie gdy Gmina nie skorzystała z prawa pierwokupu i dlaczego? 
Kto podjął decyzję o rezygnacji z prawa pierwokupu i dlaczego? 
Proszę o podanie pełnych kosztów promocji terenów, w rozbiciu na lata, ze 
szczegółowymi wydatkami na promocję na poszczególnych targach, z 
uwzględnieniem kosztów wynajmu powierzchni wystawienniczej, cenę za m2 takiej 
powierzchni i jak była zabudowana, koszty zabudowy, mediów, transportu, 
materiałów promocyjnych, kosztów dojazdu, hoteli, itd.  i to co najważniejsze listę 
spotkań, ile spotkań odbyło się na poszczególnych targach i jaki efekt z targów poza 
olbrzymią kwota wydatków został osiągnięty? 
Proszę o dostarczenie informacji pisemnie jak i umieszczenie w Gazecie 
Ogrodzienieckiej interpelacji wraz zapytaniami odpowiedzi na nie. 
 
3. W związku z prośbami mieszkańców ulicy Plac Wolności, Południowej proszę o 

uporządkowanie problemu z parkowaniem przy dyskoncie Biedronka. Dyskont ten 
jest największym  miejscem handlowym na terenie Ogrodzieńca i cieszący się 
olbrzymim zainteresowaniem wśród swoich klientów, nie mniej jednak pobyt w 
nim powinien odbywać się z uszanowaniem prywatności mieszkańców tej ulicy. 

Wobec powyższego składam wniosek o rozwiązanie problemu, z którym borykają się 
mieszkańcy Placu Wolności o Południowej. 
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów, wydatków i przychodów  w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła proponowane zmiany w planach 

dochodów, wydatków i przychodów Projekty uchwał w tej sprawie były szczegółowo 

przedstawione i omówione na komisjach rady.  

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę.  
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie zmian w planach dochodów, 

wydatków i przychodów  w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/431/2018 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości położonej w Mokrusie od osób fizycznych na rzecz Gminy 

Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały - szczegóły w 
merytorycznym uzasadnieniu do projektu uchwały. 
Zgłoszona została autopoprawka polegająca na wpisaniu popranej nazwy obrębu 
geodezyjnego i położenia działki (zamiast Ogrodzieniec ma być - tak jak w nazwie 
uchwały - Mokrus) 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 14 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości położonej w Mokrusie od osób fizycznych na rzecz 

Gminy Ogrodzieniec została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/432/2018 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_431_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_432_2018.pdf
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów w Ogrodzieńcu oraz nadania 

jej statutu. 

 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, zaznaczył 
jednocześnie ,że  wprowadzono poprawki do  statutu – ich treść została ustalona na 
wspólnym komisjach rady  podczas opiniowania projektu  tej uchwały - poprawki 
zaznaczone zostały w załączonym do protokołu projekcie uchwały.  
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę.  
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 12 
Głosów „Przeciw” – 1 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie utworzenia Rady Seniorów w 

Ogrodzieńcu oraz nadania jej statutu została przyjęta. 

 Uchwale nadano Nr LV/433/2018 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu budżetu obywatelskiego Gminy 

Ogrodzieniec. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

 
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  -   13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie Regulaminu budżetu 

obywatelskiego Gminy Ogrodzieniec została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr LV/434/2018 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Fugasówka. 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały, zaznaczył, że 

mamy 10 sołectw i dla każdego sołectwa będzie podejmowana odrębna uchwała w 

sprawie statutu.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_433_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_434_2018.pdf
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Statuty sołectw w znacznej mierze powielają dotychczasowe zapisy, ale z 

pominięciem zapisów wynikających wprost z ustaw było bowiem takie zastrzeżenie 

Wojewody aby nie wprowadzać do statutu tego co stanowią już ustawy. Zastrzeżenia 

Wojewody zostały uwzględnione i nowa treść statutów została przedłożona Radzie 

do uchwalenia. Projekty statutów dla 10 sołectw Gminy Ogrodzieniec były 

szczegółowo omówione i zaopiniowane przez Komisje Rady. 

 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę. 
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.   

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Fugasówka , 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/435 /2018 
 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Giebło. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę.  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Giebło, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/436/2018 
 

 

Ad. 11 

Pdjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Giebło Kolonia. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoskę.  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_435_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_436_2018.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Giebło 

Kolonia, została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/437/2018 
 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Gulzów. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Gulzów, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/438/2018 
 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Kiełkowice. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  -  
Głosów „Przeciw” –  
Głosów „Wstrzymujących się - 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Kiełkowice, 

została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/439/2018 
 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_437_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_438_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_439_2018.pdf
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Mokrus. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Mokrus, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/440/2018 
 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Ryczów. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Ryczów, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/441/2018 
 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Ryczów Kolonia. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Ryczów 

Kolonia, została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/442/2018 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_440_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_441_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_442_2018.pdf
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Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Podzamcze. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Podzamcze, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/443/2018 
 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie statutu Sołectwa Żelazko. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Żelazko, 
została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/444/2018 
 
 
Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości tj. działki nr 945 położonej w Podzamczu na czas oznaczony do 

trzech lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym. 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały- szczegóły w 

merytorycznym uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_443_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_444_2018.pdf
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Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości tj. działki nr 945 położonej w Podzamczu na 

czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym dzierżawcą w trybie bezprzetargowym, 

została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/445/2018 
 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Spółdzielni 

Mieszkaniowej HUTNIK na rzecz Gminy Ogrodzieniec nieruchomości położonej w 

miejscowości Ogrodzieniec. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały, szczegóły w 

merytorycznym uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie od Spółdzielni Mieszkaniowej HUTNIK na rzecz Gminy Ogrodzieniec 

nieruchomości położonej w miejscowości Ogrodzieniec, została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/446/2018 
 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

przejętej w formie darowizny nieruchomości oznaczonej numerem 187/17, położonej w 

obrębie Giebło. 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt uchwały, szczegóły w 

merytorycznym uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_445_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_446_2018.pdf
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Głosów „Wstrzymujących się -0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w 

drodze bezprzetargowej przejętej w formie darowizny nieruchomości oznaczonej numerem 

187/17, położonej w obrębie Giebło, została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/447/2018 
 

 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XLI/318/2017 z dnia 29 sierpnia 2017 

roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła projekt uchwały - szczegóły w 
merytorycznym uzasadnieniu do projektu uchwały. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 11 
Głosów „Przeciw” – 1 
Głosów „Wstrzymujących się - 1 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLI/318/2017 z dnia 29 sierpnia 2017 roku w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu, została przyjęta. 
Uchwale nadano Nr LV/448 /2018 
 

 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec 

na lata 2018 – 2032. 

 
Przewodniczący Rady oznajmił, że projekt uchwały były szczegółowo przedstawiony i 
omówione na komisjach rady i projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji 
rady. Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
tej sprawie . 
Wynik głosowania:  
Głosów „Za”  - 13 
Głosów „Przeciw” – 0 
Głosów „Wstrzymujących się - 0 
Rozstrzygnięcie 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2018 – 2032, została przyjęta. 

Uchwale nadano Nr LV/449 /2018 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_447_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_448_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_449_2018.pdf


Strona 13 z 19 

 

 

Ad. 24 

Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje i zapytania Radnych. 

 
Burmistrz oznajmił, że ma nadzieje iż wpłyną do niego na piśmie interpelacje i 
wówczas będzie mógł również na piśmie udzielić szczegółowych wyjaśnień,  
a obecnie postara się odpowiedzieć na zapytania, które sobie odnotował i tak :  
 

Naprawa dróg gminnych w Podzamczu i Gieble – Zakład Gospodarki Komunalnej  w 
ramach bieżącego utrzymania dróg dokona niezbędnych napraw w najbliższym 
czasie. 
Ograniczenie prędkości na ul. Zuzanki – zwrócę się do Powiatowego Zarządu Dróg, 
który zadecyduje czy zakładać próg zwalniający na drodze. 
W najbliższym czasie przytniemy gałęzie na działce nr 135 przy ul. Dębowej i 
wezwiemy właściciela działki w Mokrusie do uporządkowania posesji. 
 
Remont Dworku w Gieble w tej sprawie zwołane jest w piątek o gdz. 19 zebranie 
wiejskie. Gmina zleciła wykonanie dokumentacji, na pewno inwestycja ta musi być 
uzgodniona z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków.  
Ulica Rolna w Gieble do modernizacji  w tym roku nie przewidziana jest do remontu. 
 
Na początku lipca br. odbył się konkurs na stanowisko dyrektora ZSP w 
Ogrodzieńcu. Do konkursu zgłosiła się 1 osoba - pani Katarzyna Romańska Bujak 
która przedstawiła koncepcję funkcjonowania placówki szkolnej. Według koncepcji w 
budynku w Ogrodzieńcu miałyby pozostać przedszkole oraz klasy młodsze od I-IV, 
natomiast klasy starsze V-VIII dowożone byłyby do budynku przy ul E. Orzeszkowej 
dawne Gimnazjum, szkoły która jest bardzo dobrze przygotowana do nauczania 
przedmiotowego. I tak będzie od 1 września br. zostanie ogłoszony przetarg na 
dowóz dzieci, ok. 120 uczniów dowozilibyśmy do budynku w Cementowni - dzieci 
będą wsiadły i wysiadały na przystankach. Wcześniej przeprowadzona została wśród 
rodziców uczniów ankieta – za dowożeniem do Cementowni opowiedziało się 140 
osób, za pozostaniem w szkole w Ogrodzieńcu 167 osób. Obowiązkiem samorządu 
gminnego jest zapewnienie lokalu, natomiast obowiązkiem dyrektora szkoły jest 
zapewnienie realizacji programu dydaktyczno-edukacyjnego.  
 
Tereny inwestycyjne – faktycznie w roku 2002 „Górażdże” były skłonne przekazać 
Gminie budynek dawnej dyrekcji zakładu wraz z działką, ten budynek nie wyglądał 
tak jak teraz, to był budynek po wyprowadzeniu się dyrekcji zakładu i był zniszczony. 
Górażdże były skłonne przekazać grunt Gminie ale warunek był jeden, aby w dalszej 
kolejności przekazać to jako aport do spółki Jurajski Park Wodny. Gmina nic by nie 
skorzystała na tej darowiźnie, a byłaby jedynie pośrednikiem w przekazywaniu 
majątku spółce, która jak się później okazało upadła. Sprawa ta była równocześnie 
przedstawiona Radzie Miejskiej i wspólnie tak ustalono i Burmistrz dostał poparcie do 
tego, aby tej darowizny nie przyjmować. Natomiast faktycznie później została działka 
z budynkiem sprzedana jednemu z przedsiębiorców, który funkcjonuje do chwili 
obecnej w budynku dawnej dyrekcji Cementowni. Grunty po byłej Cementowni 
chciano sprzedać przedsiębiorcy z przeznaczeniem na złomowisko, wówczas 
również po nardzie z ówczesną Radą Miejską, a była to kadencja 2006-2010 
uznaliśmy że w interesie gminy jest kształtowanie własnej polityki gospodarczej - to 
gmina powinna mieć wpływ na to jakie warunki dla przedsiębiorców stworzyć i 
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wówczas za 16 zł za metr kw. kupiliśmy 10 ha grunt, dlatego że już wówczas 
chciałem na tym terenie stworzyć nowe warunki dla przedsiębiorców i takie warunki 
stworzyliśmy i kilka dni temu roboty na tym terenie zostały zakończone. To co dzisiaj 
mamy to jest efekt wiele lat przygotowań, starań Burmistrza i Gminy aby stworzyć 
nowe warunki dla przedsiębiorców. Mieliśmy wówczas alternatywę taką, albo będzie 
złomowiskiem, albo to co mamy obecnie i w efekcie przygotowaliśmy nowe tereny, 
skomunikowaliśmy je ze strefa ekonomiczną wojewódzką, oczywiście były koszty 
poniesione i przez gminę i fundusze europejskie, ale obowiązkiem Burmistrza było 
stworzenie przyszłości gospodarczej równolegle do rozwoju turystyki. Gmina nie jest 
w stanie tylko i wyłącznie bazować na Zamku i terenach turystycznych bez nowych 
firm, bez nowych podatników bez nowych miejsc pracy nie będziemy mieli szansy 
rozwoju. W związku z tym takie działania zostały podjęte i dzisiaj wszystkim Radnym 
obecnym i poprzedniej kadencji dziękuje za zaufanie, dziękuje wszystkim osobom 
które pomogły w tym aby te tereny posprzątać i przygotować nowe tereny dla 
rozwoju gospodarczego w naszej gminie. 
 
Uporządkowanie problemu z parkowaniem na Placu Wolności – poproszę Policję o 
pomoc i o interwencję w sprawie kierowców, którzy nie przestrzegają przepisów. 
 
21 sierpnia o godz. 9.00 zapraszam na spotkanie w sprawie programu rozwoju 
turystyki w gminie Ogrodzieniec. 
 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest 
uchwalone i zostało wdrożone zgodnie z prawem. Na następnej sesji zaprezentujemy 
korekty fragmentów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
Podzamcza. 
 
Kapliczka w Podzamczu – mamy komplet dokumentów o złożenie wniosku do Sądu 
o zasiedzenie terenu, brakuje jeszcze kilka osób będących świadkami, które 
potwierdza ,że gmina zajmowała się i opiekowała tym zabytkiem.  
 
Oświetlenie na ulicy Zamkowej zostanie wykonane w najbliższym czasie, firma 
Tauron jest w fazie kolejnego przekształcenia własnościowego i stąd te opóźnienia.  
 
W sprawie poprawy widoczności przejść dla pieszych skontaktuję się z powiatowym 
inspektorem ds. dróg, ponieważ nie możemy sami przestawiać znaków drogowych.  
 
Termomodernizacja remizy w Podzamczu -  jesteśmy w trakcie przetargu, zgłosiły się 
trzy firmy i w najbliższym czasie przetarg zostanie rozstrzygnięty.  
 
 

Ad. 25 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  

Burmistrz poinformował o najważniejszych wydarzenia pomiędzy sesjami; 
 

1 lipca  odbyły się uroczystości 90 lecie OSP Giebło i przy tej okazji miało miejsce 

przekazanie nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla straży.  

2 lipca w Warszawie w Dyrekcji Generalnej Dróg Krajowych i Autostrad odbyło się spotkanie 

w sprawie opiniowania inwestycji dot. obwodnicy dla miasta Zawiercie, była prezentacja z 

udziałem projektanta oraz samorządów i opiniowano przebiegu przyszłej obwodnicy dla 
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miasta Zawiercie, Poręby i przebiegająca przez naszą Gminę trasa w okolicach Fugasówki. 

Z tego co przekazano na spotkaniu, jesienią bieżącego roku będzie ogłoszony przetarg na 

realizacje całej obwodnicy i przypuszczalnie w 2021r. rozpocznie się budowa.  

 

5 lipca w Zawierciu miały miejsce uroczystości z okazji Święta Policji w naszym Powiecie i na 

tej uroczystości  swoje obowiązki złożył i na emeryturę przeszedł dotychczasowy Komendant 

, a jego miejsce z dniem 16 lipca zajął inspektor Jacek Kurdybelski. 

  

9 lipca przekazanie dla 4 jednostek OSP czterech zestawów ratowniczych składających się z 

torby ratunkowej oraz noszy i defibrylatora – sprzęt o wartości 53 tyś zł zakupiony ze 

wsparciem z funduszy wojewódzkich. 

 

 17 lipca zakończenie prac przy skwerze  na rozjeździe ulicy Narutowicz i Kościuszki przy 

św. Janie, wymieniona została całą roślinność i nowy skwer został przebudowany , w 

najbliższym czasie pojawi się sprawa ewentualnego nabycia przez Gminę dawnego budynku 

GS po pompowni,  regulacja stanu prawnego budynku jest już na końcówce  i być  może 

będzie możliwość pozyskania tego terenu.  

 

Zakończenie prac budowlanych na terenach inwestycyjnych, uporządkowanych zostało 10 

ha gruntów po byłej Cementowni Wiek, wybudowaliśmy nową drogę komunikującą tereny 

inwestycyjne z drogą wojewódzką, mamy nowe skrzyżowanie i trwają obecnie procesy 

odbiorowe i w najbliższym czasie poinformuje o rozliczeniu tej inwestycji. 

 

16 lipca rozstrzygnięty został przetarg na termomodernizację 4 budynków - są to 3 remizy  

OSP oraz  siedziba administracji budynków komunalnych przy ul Słowackiego,  

 

Zakończone zostały prace przy realizacji placów zabaw w Ogrodzieńcu, zakupione zostały 

nowoczesne urządzenia wraz z bezpiecznymi nawierzchniami za kwotę ok. 140 tyś zł, 

organizatorem  tego przedsięwzięcia był Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ogrodzieńcu. 

 

19 sierpnia odbędą się w naszej Gminie w Podzamczu Dożynki Diecezjalno Powiatowe z 

udziałem władz wojewódzkich, powiatowych, uroczystość rozpocznie się o godz. 15.00 mszą 

święta na Skałce, a po mszy będzie przemarsz orszaku na Zamek gdzie odbędzie się część 

oficjalna, a po niej w części artystycznej wystąpi Zespół Śląsk.  

 

 W zawiązku z faktem, iż w czasie ostatniej zbiórki odpadów wielkogabarytowych, 

zaobserwowaliśmy wystawiane do odbioru części samochodowe. One nie zostały zebrane z 

takiej przyczyny iż nie kwalifikowały się do tzw. odpadów wielkogabarytowych, dlatego 

podjąłem decyzje o tym aby dla tych mieszkańców którzy mają takie odpady jak części 

samochodowych, a nie zostały one wówczas zabrane, zorganizować to w taki sposób że do 

15 września czekamy w Urzędzie MiG na zgłoszenia telefoniczne od osób które chciałyby 

pozbyć się takich odpadów jak zderzaki samochodowe, fotele i rożnego rodzaju inne części 

samochodowe z tym, że nie dotyczy to działalności gospodarczej, a tylko mieszkańców 

osoby fizyczne i gdy będzie informacja ile i gdzie tych odpadów się znajduje, zleci zbiórkę 

firmie specjalistycznej. 

 

Na dzień 1 lipca mieliśmy rozpatrzonych 328 wniosków o świadczenie 300 zł na dobry start 

dla ucznia i do 23 lipca już wypłacono pieniądze dla 199 dzieci/uczniów. 
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3 sierpnia godz. 16.00 odbędzie się publiczna dyskusja nad wyłożonym projektem zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Ogrodzieńca, zmiana dotyczy 

gazociągu, który przebiega przez miasto oraz zmiana strefy bezpieczeństwa dla tego 

gazociągu.  

 

 

Ad. 26 

Wnioski i oświadczenia. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Edmundowi Bednarzowi 

Przewodniczącemu Komitetu Terenowego PiS w Ogrodzieńcu.  

Pan Bednarz podziękował za udzielenie głosu po czy odniósł się do informacji 

Burmistrza w sprawie terenów po byłej Cementowni i zaznaczył, że mówi o tym, aby 

było wiadomo (…)” że ten pan który sprzedał burmistrzowi za 1,6 mln on to wszystko 

kupił dlatego, że gmina tego nie chciała za 960 tyś i proszę sobie porównać jakie to 

jest przebicie(…) tak to wygląda żeby było jasne i wiadome. Kolejna sprawa Panie 

Burmistrzu, dostałem ja i dostał pan i pan wie doskonale i ja wiem doskonale i 

nauczyciele będą wiedzieć, że ta uchwała z 31 marca 2017 roku jest ważna tylko i 

wyłącznie jeden rok więc na jakiej podstawie prawnej pani dyrektor wygrała przetarg 

twierdząc, że dzieci będą dowożone(…)  zwrócę się do Pani Minister do MEN, bo nie 

wiem jakie są wyniki ankiety i nie wiem co Burmistrz przekazał do Kuratorium aby 

przedłużyć (…)  zwrócę się o wyjaśnienie tego do Pani Minister. 

Następnie Pan Bednarz odczytał z gazety, że było 11mln zł zapewnione z unii na 

strefę ekonomiczną, po czym zwrócił się do Burmistrza aby odpowiedział ile z tych 

11-12 milionów wykorzystał (…) i że z obligacji też było (…) zwrócił się do Pani 

Skarbnik z pytaniem jakie zadłużenie ma gmina na dzień dzisiejszy ? (…) i z obligacji 

też (…) Przewodniczący Rady prosił o uporządkowanie dyskusji oraz zapytań 

dodając, że potem się do nich ustosunkujemy(...) pan Bednarz odparł, że tak ma te 

pytanie na piśmie i złoży jej w formie pisemne”. 

 

Radna Anna Pilarczyk Sprycha po raz kolejny wystąpiła w sprawie Szkoły 

Podstawowej w Ogrodzieńcu i zaznaczyła, że (…)” jest to bardzo przykre, że mimo 

tylu interwencji i nie tylko jej, jako radnej, ale bardzo dużo przychodzi do niej 

rodziców uczniów i proszą o pomoc i wsparcie i pomimo tego głos mieszkańca 

Ogrodzieńca nie jest w ogóle słuchany. Panie  Burmistrzu rozmawiamy już o tym kolejny raz 

pan ciągle powtarza, że to jest rola dyrektora, ja powtórzę, a przecież pan jest mieszkańcem 

Ogrodzieńca ,pan się w tej szkole uczył tak samo jak ja w klasie 1-8, i w historii Ogrodzieńca 

będzie pan uznany za osobę, która ze szkoły zrobiła filię, przepraszam bardzo, ale to jest 

wstyd, to nie jest duma i to nie jest powód do radości z tego powodu, bo pan powinien zrobić 

wszystko, żeby obie szkoły działały i żeby były obie zagospodarowane, żeby zarówno 

nauczyciele gimnazjum nie martwili się o swoją pracę bo są tak samo cenni jak i nauczyciele 

w Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu i żeby nie było konfliktu. Kiedyś w historii już pana 

działalności, prawie doprowadził pan do zamknięcia szkoły w Podzamczu i silna tylko 

interwencja społeczeństwa, które nie dało się, które stanęło w szeregach i zadziałało i 
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przyszła tutaj fundacja, dzięki temu szkoła została obroniona, dzisiaj dzieje się w 

Ogrodzieńcu to i pan w swoim zdaniu opowiada sobie pięknie i ładnie, no cóż dyrektor 

wygrał, koncepcja na bycie dyrektorem może być rożna, może być w wyobraźni. Praca z 

mieszkańcami dla społeczeństwa, dla uczniów dla nauczycieli to jest to co jest najważniejsze 

i tu powinniśmy przede wszystkim zadbać o to, żeby uczniowie byli w tej szkole, bo pan 

pochodzi z tej miejscowości - jaki to jest przykre, że mieszkaniec Ogrodzieńca jest przeciwko 

własnej szkole (…) mam prawo, udzielono mi głosu, w związku z tym mam prawo dyskusji w 

takim kierunku w jakim są emocje, moje emocje są stąd, że mieszkańcy do mnie dzwonią, 

pytają na temat szkoły i jest to strasznie przykre. Drugi temat który pan poruszył dot. 

„Górażdże Cement” - nie będę wchodziła w historię, bo ta historia już to jest dawno to się już 

skończyło, nie wykorzystaliśmy szansy, woleliśmy wydać kilka milionów złotych niż dostać za 

darmo, trudno – ale, mam jedno pismo przed sobą, które zacytuje jeszcze raz - tu nie ma 

żadnej informacji, że nieruchomości mają być przekazane spółce - tu pisze tak – Szanowny 

Panie Burmistrzu w nawiązaniu do długotrwałej współpracy mającej na celu optymalizacje 

skutków restrukturyzacji Cementowni Wiek SA zwracamy się z propozycją nieodpłatnego 

przekazania na rzecz miasta i gminy Ogrodzieniec prawa wieczystego użytkowania 

zabudowanej działki nr 625/33 o pow. 16,5 ha o wartości biegłego rzeczoznawcy 1.8 mln – to 

jest ponad 6 ha więcej - zaznaczyła radna i dalej czytała - na działce znajdują się biurowiec o 

pow. 5100 m, bocznica kolejowa z budynkiem nastawni, studnie głębinowe, wiata rowerowo- 

samochodowa, wiata samochodowa, drogi asfaltowe kołowe, ogrodzenie. Równocześnie w 

imieniu Cementowni Wiek deklarujemy chęć odpłatnego wydzierżawienia w biurowcu 

pomieszczeń administracyjnych o pow. 100 m. Nadmieniamy że jesteśmy w posiadaniu ofert 

na zakup dwóch części przedmiotowej działki które to oferty przekażemy państwu do 

rozpatrzenia - nie czepiam się celowo, żeby się czepiać, tylko patrzę na historię, która 

pokazuje ,że nie wykorzystaliśmy okazji, nie wierzę że pan jako gospodarz, nawet gdyby 

Górażdże zaproponowały przekazanie nieruchomości jakiejś spółce niebyły pan na tyle 

skuteczny żeby nieruchomość otrzymać dla gminy to było najważniejsze żeby gmina 

otrzymała tą nieruchomość , dlatego historia pokazuje, że mimo tylu możliwości, ja mam tu 

pismo które pokazuje, mogą państwo zobaczyć, nic tu nie ma zmyślonego, to jest pismo 

które wpłynęło tutaj do Urzędu, ja nie byłam wtedy ani burmistrzem, ani radna, natomiast nie 

myślę ,że w porządku obrad który był w protokole sesji, który był również przedstawiany, że 

taka informacja by się nie znalazła, taka informacja nie znalazła się, że ta nieruchomość 

miała być dla innej spółki, więc przekazywanie takiej informacji, że nie zabrał pan dlatego że 

ta nieruchomość miała być przekazana innej spółce jest błędna, nie zbabrał pan za darmo 

nieruchomości a zakupił ja za 2 ml , a szkoła, przedszkole dalej niech stoi w tym miejscu i nie 

powiedziałam tego dlatego ze jestem przeciwna przedsiębiorcom, ja jestem za 

przedsiębiorczością, 15 lat zajmowałam się ściąganiem inwestorów na Śląsk, budowaniem 

dużych fabryk, rozmawiałam z deweloperami i jest to dla mnie bardzo ważne ponieważ w 

mojej kampanii  zwracałam uwagę na to, że nie mamy przedsiębiorców i jest ważne żebyśmy 

ich pozyskali. Patrząc na to, że nie stać nas na edukację ,że nie rozwijamy się, że ze szkołą 

z przedszkolem mamy taką sytuacje lokalową a nie inną, takie sytuacje trzeba pokazywać, 

bo tu chodzi o przedsiębiorczość - a przedsiębiorczość cała to nie jest - nie przyjmowanie 

,nie bo nie, tylko działanie tak, abyśmy realizowali zadania i żebyśmy mieli z tego zyski i 

żeby były z tego zwiększone podatki, a mieszkańcy byli zadowoleni, nie tylko edukacja, bo 

dla mnie też i zdrowie, bo zdrowie jest bardzo ważne i cały czas przypominam się z 

Przychodnią i mam nadzieje że zarówno burmistrz jaki i dyrekcja rusza się i zrobią coś w 

kierunku aby z Przychodni nie odeszli nam pacjenci, bo jak pacjenci odejdą to zostaną nam 

tylko niestety mury, dziękuje”. 
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Burmistrz powiedział – „(…)bardzo się cieszę, że pani Pilarczyk-Sprycha zaznaczyła to i 

powiedziała, że nie jest przeciw przedsiębiorczości, bo tak przed chwilą odebrał, że nie chce 

rozwoju oraz pozyskania nowych inwestorów dla gminy i że jest temu przeciwna, ale cieszy 

się że zadeklarowała że jest z przedsiębiorcami. Proszę państwa jeszcze raz chcę 

powiedzieć że gdyby gmina nie zajęła się terenami po byłej Cementowni Wiek, dzisiaj 

mielibyśmy zdegradowany, zniszczony teren, a w tym miejscu byłoby jedno być może 

regionalne złomowisko. To że gmina przejęła te tereny, że Rada Miejska w kadencji 2006-

2010 podjęła słuszną decyzję o tym żeby z prawa pierwokupu skorzystać, dzięki temu mamy 

w powiecie zawierciańskim razem z Zawierciem doskonale uzupełniające się tereny w 

Katowickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej, a jeśli chodzi o budynek, to jaki sens był 

przejmowania budynku dawnej dyrekcji, dzisiaj już może mało kto pamięta jak ten budynek 

wyglądał pokryty eternitem, zniszczony zdegradowany po wyprowadzeniu się zakładu, jak 

lało się z dachu, a teren i większość pomieszczeń była zdegradowana, skąd gmina wzięłaby 

na to żeby to wyremontować i jaki cel miałby gminie przyświecać, żeby budynek dawnej 

dyrekcji urządzać. W związku z tym dobrze się stało że przedsiębiorca kupił działkę z 

budynkiem i budynek zagospodarował, natomiast gmina bardzo dobrze zrobiła, że tereny 

przygotowała dla przedsiębiorców. Proszę państwa, moje emocje i Szkoła Podstawowa w 

Ogrodzieńcu - od pierwszych dni mojej pracy, od 16 listopada 2002 roku skupiony byłem 

między innymi, aby poprawić warunki nauki naszych dzieci, o tym świadczą wyremontowane 

wszystkie szkoły, wszystkie posiadają obiekty sportowe, wszystkie przygotowane są do tego 

żeby nasze dzieci były jak najlepiej przygotowane do kolejnego etapu kształcenia. Mieliśmy 

wspaniale zorganizowany system edukacji, ten wcześniejszy - gimnazjum. W naszym 

gimnazjum kształciły się dzieci i z Ogrodzieńca i z Mokrusa i z Ryczowa i z wszystkich 

pozostałych miejscowości, miały takie same warunki bo gimnazjum było do tego bardzo 

dobrze przygotowane. Nie jest winą gminy, ani radnych że ta szkoła została zlikwidowana, 

ale zaniechaniem byłoby niewykorzystanie potencjału jaki ten budynek daje dla kształcenia 

przedmiotowego, i tak po prostu należało to zrobić, żeby ten budynek wykorzystać, aby jego 

możliwości wykorzystali uczniowie z Ogrodzieńca i kończąc 8 klasę  byli bardzo dobrze 

przygotowani do kształcenia w szkołach średnich. Błędem byłoby na dwie zmiany uczyć w 

budynku przy ul. Kościuszki 67. Pani mówi, że do pani zgłaszają się rodzice którzy są 

zaniepokojeni i zdenerwowani tą niepewności,  3 września rozpoczynamy rok szkolny i 

myślę, że po pewnym czasie będziemy mogli porozmawiać, czy to było rozwiązanie słuszne 

które zaproponowała pani Dyrektor Romańska-Bujak, ja uważam, że jest to rozwiązanie 

rozsądne. Proszę państwa spotykam się z rodzicami którzy są zadowoleni z tego 

rozwiązania, wielu rodzicom ulgę przyniosło to, że dziecko nie będzie uczyć się w ciasnych 

pomieszczeniach, które oferowane są w budynku przy Kościuszki 67, ta szkoła została 

wybudowana w latach pięćdziesiątych, część rozbudowano nieco później, pierwszy budynek 

powstał w okresie miedzy wojennym. Nowoczesne pomieszczenia budynku przy Elizy 

Orzeszkowej dają warunki do tego, żebyśmy mieli dobrze wykształconą młodzież i część 

rodziców to docenia i rozumie. Dzieci będą dowożone, niektóre nawet spod domu i 

odwożone prawie pod dom, to nie jest tak, że każde dziecko będzie musiało na własną rękę 

dotrzeć do Cementowni, wręcz przeciwnie, to gmina chociaż nie musi będzie dowoziła, bo to 

obiecałem rodzicom, ale o tym, czy to rozwiązanie jest dobre, czy nie, porozmawiamy za 

jakiś czas gdy się wszyscy przekonamy, a dzisiaj jakąś decyzję podjąć trzeba było. Jeśli 

chodzi o konsultacje z rodzicami – mam tutaj wyniki ankiet które były wśród rodziców 

rozpowszechniane i sytuacja jest taka, 140 rodziców ankietowanych wypowiedziało się za  
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tym, żeby dzieci były dowożone do Cementowni, 167 było za tym żeby pozostały w 

Ogrodzieńcu, tak że możemy powiedzieć, że jest prawie pół na pół. Ktoś musiał podjąć 

decyzję, podjęła ją Pani Dyrektor Romańska Bujak, mam nadzieję, że będzie organizacja 

roku szkolnego przez nią nadzorowana w sposób jak najlepszy. Plany organizacji sieci szkół 

są zgodne, gdyby tak nie było Kuratorium nie zezwoliłoby nam na organizację zajęć 

lekcyjnych”.  

 

Ad. 27  

Zamkniecie obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 
tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji.  
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz.16.30 
 
 
Podpis protokolanta    Podpis przewodniczącego obrad: 
 
 

 

 


